
S SEJE ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE

Tiho na zboru ZD, živahno na zboru KS
Tudi 23. aprila so se delegati vseh treh zborov naše občinske skupš-

čine najprej sestali na skupni scji, na kateri so sprejeli skJep o prizna-
njih občine Ljubljana Moste-Polje za leto 1983, nato pa so poslušali
informatijo predsednika našega izvršnega sveta Milana Jelenca o
ukrepih, ki so že bili ali še bodo sprejeti v zborih skupščine SFRJ, v
zvezi z odmrznitvijo cen in finančno utrditvijo našega gospodarstva. O
tej informadji delegati niso razpravljaii, saj so predstavniki večjih de-
lovnih organizacij,ki so nosilke razvoja v občini, imeli priložnost o tem
spregovoriti na izredni seji zbora združenega dela mesta Ljubljane, ki
je bila sklicana pred prvotnajskimi prazniki.

Delegati vseh treh zborov so
delo nadaljevali na ločenih sejah.
Z dnevnega reda zbora združe-
nega dela je bila umaknjena
točka »Problematika poslovnega
sodelovanja med delovnima or-
ganizacijama Agroemona, tozd
Tovarna močnih krmil in Hme-
zadom, delovna organizacija
Jata«, dodatno pa so delegati
tega zbora in zbora KS sklepali o
prenehanju ukrepa družbenega
varstva v Jugotekstilu Julonu.

Kot je že skoraj v navadi, je
mimo delegatov zbora združe-
nega dela brez posebne pozorno-
sti zdrsnilo več točk dnevnega
reda: tako ni bila na primer raz-

prave ob poročilu o delu naše ra-
zvojno gospodarske skupnosti,
čeprav naj bi bila prav ta točka
osrednja med 15 točkami dnev-
nega reda tega zbora. K besedi
sta se oglasila le Jože Počivavšek,
predsednik izvršnega odbora te
skupnosti, ki je poudaril neka-
tere uspehe, ki jih je skupnost
dosegla v času svojega obstoja, in
Niko Lukež, predsednik naše ob-
činske skupščine, ki je menil, da
bo moral zbor združenega dela
takrat, ko bo obravnaval delovne
organizacije, ki poslujejo na meji
rentabilnosti, zahtevati od njih,
da pripravijo programe svojega
dela.

Brez dodatnih prrpomb in
dopolnil sta bili sprejeti tudi po-
ročili o delu skJada skupnih re-
zerv gospodarstva neše občime in
operativnega odbora za izgrad-
njo objektov dmžbenega sstan-
darda ter predlog za prenehianje
ukrepa družbenega varstva \v Ju-
lonu. Nekoliko dlje so se deliegati
zadržali pri obravnavi osnuifJcov
sprememb in dopolnitev družbe-
nega plana in dogovora o teeme-
Ijih družbenega plana občime za
to srednjeročno obdobje. Oele-
gati 25. konference delejgacij
(Kmetijska zadruga Dobruinje)
so menili, naj ostane zemljiščče ob
sotočju Ljubljanice in Save; na-
menjeno za tržno proizvoddnjo,
saj je TZO Dobrunje tarm že
uredila okoli 70 odstotkov pjovr-
šine, ne pa da se ta prostorr na-
meni za rekreativne povrršine
(Zeleni ga^. Predlagajo, da sse za
ugotovitev namembnosti iime-
nuje posebna komisija. Njihovo
stališče je podprla tudi občimska
kmetijska zemljiška skupnost. •

Skrb za to, ali bo zaradi zaščite
kmetijskih zemljišč za blokovno

in individualno gradnjo v Ljub-
ljani ostalo še dovolj prostora, je
izrazila 13. konferenca delegacij
(BTC), pripombe glede nadalje-
vanja gradn je v soseski MS-11 in
MS-105 pa je imela 28. konfe-
renca delegacij (OS Edvarda
Kardelja).

Pripombe na omenjena
osnutka so imeli tudi delegati
zbora krajevnih skupnosti. Kia-
jani Zadvora se niso strinjali s
tem, da je na pokopališču v So-
strem predvidena Ie zidava mrli-
ške vežice, temveč bi želeli tudi
razširitev pokopališča. Druga
njihova pripomba pa se je na-
našala na zemljišče v?hodno od
Sostrske ceste do gozda. Po nji-
hovem mnenju ta zemlja ni pri-
merna za kmetijsko obdelavo,
marveč bi jo bilo bolje pozidati z
individualnimi hišami

Ker je potekel z zakonom do-
loceni mandat kolegijskemu po-
slovodnemu organu v Julonu, ki
ga je skupščina imenovala konec
aprila lani, je tudi zbor KS spre-
jel sklep o prenehanju začasnega
ukrepa družbenega varstva v tej
delovni organizariji. Ob tem je
več delegatov menilo, da bi bilo
prav, če bi hkrati s sprejetim
sklepom obravnavali tudi poro-
čilo, kako je ta organ opravil
svoje delo, ne pa da bodo le-tega
imeli pred seboj šele na drugi
seji. Ton< Ipavec, čjan kolegij-
skega poslovodnega organa, pa je

delegatom povedal, da bo za oz-
diavitev Julona potrebno še
nekaj let, saj z ukrepom dmžbe-
nega varstva niso še popolnoma
urejene razmere, čeprav je^ie-
lovna organizacija na dobn poti.
Zdaj bo pomembno predvsem
to, je poudaril, kakšen kader bo v
prihodnje vodil Julon.

Najživahnejše pa je biJo na
zboru KS pri obravnavi poročila
operativnega odbora o gradnji
objektov družbenega standarda.
Delegati so se namreč odločali,
ali vrtec iz III. samoprispevka
graditi v Štepanjskem naselju,
kakor je bilo izglasovano z refe-
rendumom, ali pa v stanovanjski
soseski Nove Fužine. Td so na-
mreč predlagali stanovalci tega
naselja, pri teh prizadevanjih pa
so jih podprli tudi OK SZDL,
komite za družbene dejavnosti in
občinska skupnost otroškega
varstva.

Potem ko je predsednik naše
občinske konference SZDL
Janez Lah prebral stališče tega

organa do gradnje vrtca — med
drugim je bilo tudi rečeno, da
možna sprememba lokacije za-
hteva dogovarjanje in sporazu-
mevanje občanov krajevnih
skupnosti Nove Fužine, Štepan ja
vas, 25. maj in Sotočje — se je
razvnela razprava, v kateri je de-
legat Novih Fužin dokazoval po-
trebe po taki ustanovi, delegat
Štepanje vasi, podprla pa sta ga
tudi predstavnika drugih dveh
krajevnih skupnosti v Štepanj-
skeni naselju, pa je menil, da
slika glede tega, koliko otrok iz
Štepanjskega naselja obiskujc
vrtce, ni tako ugodna, kot kažejo
nekateri podatki, ki so povrhu
vsega še pogostokrat zelo različ-
ni. Vsi delegati zbora KS, z iz-
jemo delegata Novih Fužin, so
glasovali za zidavo vrtca v Šte-
panjskemnaselju. Gledepredvi-
denih sprememb na drugih ob-
jektih iz III. samoprispevka, ki
jih bomo gradili v naši občini, pa
ni težav.
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